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Zápis z jednání 
 
 
 
Jednání Místní komise Míkovice č.5/2019 
 

Komise Míkovice 

prezence: přítomen A, nepřítomen N, omluven O 25.6.2019 

Mgr.Martina Dočekalová - předsedkyně A 

Pavel Zpěvák - místopředseda A 

Marcela Jurásková A 

Ing.Pavel Obdržálek A 

Antonín Fianta A 

Radek Dostálek A 

Karel Kocourek A 

Marie Mařáková A 

Pavel Škrášek N 

Ing.Antonín Zpěvák A 

Ing.Adéla Ilenčíková A 

 Dagmar Vítková - tajemnice  O 

  

 

Program jednání: 

1. Zahájení 

2. Jmenování ověřovatele zápisu 

3. Shrnutí jednání OIN s občany ohledně rekonstrukce ulic Radovy/Příkrá 

4. Žádost na RM o stanovení koncepce rozvoje ulic v Míkovicích 

5. Odpovědi k osvětlení ulice U Mlýna + vyjádření komise k dalšímu  postupu 

6. Stanovisko komise k dohledaným a nevráceným fin. prostředkům (zůstatek po rekonstrukci 

povrchu hřiště pod přehradou) 

7. Řešení podnětů občanů shromážděných do 25. 6. 

8. Nové podněty a návrhy 

9. Závěr 

 
 
Ad 1)  
Jednání zahájila předsedkyně komise Mgr. Dočekalová a byl odsouhlasen výše uvedený program jednání 
 
Ad 2)  
Ověřovatelem zápisu byl jmenován Pavel Zpěvák 
 
Ad 3)  

Poznámky z jednání OIN s občany ulic Radovy/Příkrá k zahájení rekonstrukce ulic ze dne 19. 6. 2019 

Za OIN: Ing. Bronislava Struhelková a Ing. Jakub Talák 
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Realizace je plánována: 9/2019 – 10/2020 s technologickou přestávkou v zimních měsících dle 
povětrnostních podmínek. K 19.6 – schválená změna rozpočtu a uvolněny finance na rekonstrukci, probíhá 
výběrové řízení na dodavatele stavby. 

Rozsah prací: Celková rekonstrukce všech vrstev vozovky a rekonstrukce kanalizačního řadu tak, že 
nedojde ke změně stávajících výškových poměrů. 

Ul. Radovy: obousměrná ohraničená obrubníky zachovávající stávající výškový profil od osy komunikace 
s vyspádováním do kanalizace; šíře 5,5 po faru; od fary fo ul. Příkrou 4m. Rekonstrukce chodníku podél 
kostela tak, aby byla dodržena současná norma pro rozhledový trojúhelník. VO (veřejné osvětlení)- 
výměna a umístění nových sloupů na hranice mezi dvěma parcelami. Doplnění stávajících vjezdů 
stávajícím materiálem, pokud nedojde k jiné dohodě s finančním vyrovnáním (příklad: pokud má majitel 
nemovitosti vjezd v současnosti vydlážděn žulovými kostkami, tak při rekonstrukci vjezdu bude použit jeho 
stávající materiál s případným doplněním žul. kostkami v závislosti na nové velikosti vjezdu. Pokud bude 
majitel požadovat jiný materiál pro úpravu vjezdu, např. pro estetické sjednocení vjezdů v celé ulici, musí 
se domluvit s dodavatelem stavby a nový materiál zaplatit). 

Občané bydlící na levé straně ulice ve směru od kostela si nejsou jistí, kam a jak mají v současnosti vedeny 
kanalizační přípojky (většinově nikoliv do ulice ale přes zadní trakty dvorů???). Jak se budou připojovat na 
novou kanalizaci, co musí pro novou přípojku splnit? 

POZOR: Upozorněné na firmu v č.p. 126 – potravinářská výrobna pí Fornůskové, která potřebuje zachovat 
možnost kontinuálního zásobování. 

Křižovatka ulic Radovy a Příkrá – obousměrná. 

Ulice Příkrá: 

Horní část: obousměrná; zúžení 4m vzhledem k soukr. pozemku pí. Malinové, která nedala souhlas 
s odkupem části parcely městu. VO – řešeno výměnou na stávajících sloupech EON vzhledem k šíři 
vozovky. V horní části umístěna „výhybna“ (točna) pro záchranářská vozidla. 

Dolní část: zjednosměrnění ve směru z ulice Lesní, vybudování nových kanalizačních vpustí 

Ad 4) 

 Komise doporučuje RM, aby uložila odboru SMM, aby vstoupil do jednání se soukromými majiteli 
pozemků pod ulicemi Díly, Lopaty a v prodloužení ulice U Mlýna pro řešení „provizorií“ v těchto lokalitách. 

Ad 5) 
 1/3/19/MI – dokončení osvětlení ulice U Mlýna 
v návaznosti na Usnesení č.01/MK-Mí/01_04/2019.  

Usnesení komise č.02/MK-Mí/01_05/2019 :  Na základě dalších jednání  se SMM se komise usnesla a 
odhlasovala převod fin. prostředků na SMM pro zadání vypracování PD  pro VO v ulici U Mlýna ve výši 23 
tis. včetně DPH dle požadavku dotčeného odboru. 
V souvislosti s tímto usnesením se komise dotazuje, zda rozšíření VO bude koordinováno s dalšími plány 
na rozvoj ulice. 
 
Ad 6) 
 Usnesení komise č.03/MK-Mí/02_05 : MK Míkovice žádá o vrácení nevyužitého příspěvku na investiční 
akci OIN „Výměna povrchu hřiště pod přehradou“ z roku 2016. (jednání MK Míkovice 13.9.2016). Z důvodu 
vysoutěžení nižší ceny z celkového příspěvku MK Míkovice 370 tis. Kč nebylo využito 129 500,-Kč. OIN 
převedl částku na „předpokládané výdaje související s tímto hřištěm v r.2017“. 
V následujících letech 2017, 2018 a 2019 MK Míkovice neprojednávala žádné akce, kde by byl nevyužitý 
příspěvek uplatněn. Z toho důvodu žádáme o jeho vrácení do fin. rezervy komise. 
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Ad7) 
 revitalizace hřišť v ulici Na Příkopě: na základě odpovědi Ing. Lenky Němečkové z odb. SMM, odd. správy 
komunikací, zeleně a ostatního majetku (Na DH v Míkovicích se v nejbližších letech revitalizace neplánuje. 
Herní prvky jsou v dobrém stavu. Na hřišti není dostatek místa pro umístění dalších herních prvků, aby se 
splnily všechny dopadové zóny.  
Na hřišti jsou herní prvky Kompanu a Berger Huck.  
Mohu zástupce Kompanu  poprosit, aby se na rozměry hřiště a rozložení herních prvků podívali a navrhli 
doplnění prvků.) 
  
Komise doporučuje vstoupit v jednání o nahrazení některých ne zcela vhodných herních prvků na tomto 
hřišti s možným financováním z fin. rezervy komise. 
 
Ad 8) 

1. Komise navrhuje vyjmout dětská hřiště z plánu prodloužené doby seče travních porostů. 
2. Komise žádá kanc. starosty města, aby pomocí místního rozhlasu zopakoval informace o tom, jak 

fungují sběrná místa, zejména o tom, že nemohou sloužit jako odkladiště komunálního a 
velkoobjemového odpadu. 

3. Komise se dotazuje, podle jakého klíče byly rozmisťovány informační tabule „Vítejte v Uherském 
Hradišti“. Jedná se o umístění této inf. tabule na k.ú. Vésky, což vzbuzuje dojem, že Míkovice 
nejsou součástí města. 

4. Komise upozorňuje na stav sloupu VO11 v ulici Radovy, který je v nebezpečném náklonu a je ho 
potřeba zajistit proti pádu ještě před započetím rekonstrukce této ulice. 
 

Ad 9) 
Další schůze komise plánována na 3. 9. 2019 
 
 

 
 
Zapsal:    Mgr. Martina Dočekalová  - předsedkyně komise 
Ověřil:      Pavel Zpěvák – místopředseda komise 
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